

## BADOLLET



### Crystalball Bamboo white diamond

The Crystalball Bamboo perfectly epitomises the values of a brand that aspires to simplicity by shunning artifice and aiming for the exceptional. The exquisitely delicate openworking of the mainplate and bridges, inspired by Asian bamboo scaffolding, reveals craftsmanship worthy of the finest watchmaking artisans. The rectangular case with its pure lines set with 52 baguette-cut diamonds also frames a flying tourbillon. Issued in a limited edition, this timekeeping instrument, like all models by the house, can be personalised according to individual desires and wishes.

Movement	Mechanical hand-wound Calibre BAD5600, flying tourbillon, 21,600 v/h, 19 jewels, 120-hour power reserve, mainplate and bridges in aluminium and lithium
Functions	Hours and minutes
Case	18K white gold, 40 x 43 mm 18K white gold crown and middle Bezel set with 52 baguette-cut diamonds (6.7 cts) Glareproofed sapphire crystal and caseback Water-resistant to 30 metres
Dial	Openworked 18K white gold with inlaid mother-of-pearl
Bracelet/Strap	Matt or glossy hand-sewn white alligator leather with 18K white gold folding clasp

# BADOLLET



## Crystalball Bamboo white diamond

C'est en toute simplicité que se présente la Crystalball Bamboo, parfait exemple des valeurs de la marque qui aspire à s'éloigner des artifices et à viser l'exceptionnel. Le squelettage tout en finesse de la platine et des ponts, inspiré des échafaudages asiatiques en bambou, révèle un savoir-faire digne des plus grands artisans horlogers. Le boîtier rectangulaire aux lignes épurées, serti de 52 diamants baguettes abrite également le tourbillon volant. Produit en édition limitée, cet instrument du temps, à l'instar de tous les modèles de la maison, est déclinable selon les désirs et les envies.

Mouvement	Mécanique à remontage manuel, calibre BAD5600, tourbillon volant, 21'600 Alt/h, 19 rubis, réserve de marche de 120 heures, platine et ponts en aluminium et lithium
Fonctions	Heure et minute
Boîtier	Or gris (18K), 40 x 43 mm Couronne et carrure en or gris (18K) Lunette sertie de 52 diamants baguettes (6.70 cts) Glace et fond saphir avec traitement antireflet des deux côtés Étanche à 30 m
Cadran	Squelette en or gris (18K) avec incrustation de nacre
Bracelet	Alligator blanc cousu main, fini mat ou brillant, boucle déployante en or gris (18K)